



Fiche Mission : Diverses actions PR confiées à notre cabinet par une agence de communication internationale
Mission Statement: Various PR actions entrusted to our firm by an international communication agency



Fiche Mission Mission Assignment

Nom du Client <i>Client's name</i>	ALINKA Media <i>ALINKA Media</i>
Localisation Client <i>Client Location</i>	Worthing, Angleterre <i>Worthing, England</i>
Année <i>Year</i>	Depuis 2013 <i>Since 2013</i>
Domaine <i>Sector</i>	Divers <i>Miscellaneous</i>
Description de la mission	L'agence Alinka Media, via notre partenaire en Algérie, TBWA Alger, nous a confiés deux actions de diffusion de communiqués de presse en Tunisie et en Afrique pour leurs clients internationaux, entre autres CNN pour un reportage dans le sud tunisien et une interview du Président de la République tunisienne.
Assignment Description	<i>The Alinka Media agency, through our partner in Algeria, TBWA Algiers, has entrusted us several times with press release distribution actions in Tunisia and Africa for their international clients, including CNN for a reportage in Southern Tunisia and an interview with the President of the Tunisian Republic.</i>
Localisation Mission <i>Assignment Location</i>	Nantes (France) <i>Nantes (France)</i>
Référence/Referee	Monsieur Alexandre BEAULIEU, TBWA Alger
Exemples de liens	CNN effectue un reportage dans le sud tunisien, sur les traces du tournage de certaines scènes du film, Star Wars. Notre mission a été de rayonner ce reportage les média tunisiens.
Link's examples	<i>CNN reports from southern Tunisia, where scenes from the Star Wars film were shot. Our mission was to broadcast this reportage on Tunisian media</i>



Fiche Mission : Diverses actions PR confiées à notre cabinet par une agence de communication internationale
Mission Statement: Various PR actions entrusted to our firm by an international communication agency



CNN a fait une interview du Président de la République Tunisienne, Mr. Moncef Marzouki. Notre mission était de rayonner cette interview sur les média tunisiens. Exemple de retombée presse sur le Huffington Post.

CNN did an interview with the President of the Tunisian Republic, Mr. Moncef Marzouki. Our mission was to broadcast this interview on the Tunisian media. Example of press clipping on The Huffington Post.

